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JEGYZŐKÖNYV 
 

 

Készült:  A Humán Bizottság 2024. január 18-ai, rendkívüli, nyílt üléséről 

 

Az ülés helye: Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal, I. emeleti tanácsterem  

 

Jelen voltak: Székely Antal elnök, Baráth Domonkos, Jónás Róbert, Jugovics 

Józsefné és Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tagok 

  

Távol voltak: Papp Péter Attila és Péter Dániel bizottsági tagok 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

 

Székely Antal elnök köszöntötte a jelenlévőket és a bizottság ülését 15 óra 3 perckor megnyitotta. 

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 5 fő jelen volt. Javasolta, 

hogy a meghívóban kiküldött napirendi pontokat tárgyalják, a testületi előterjesztések közül pedig csak 

a bizottság hatáskörébe tartozókat. (Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a 

hozott döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, Döntés az Oroszlányi 

Szabadidő Egyesület 2024. évi támogatási előlegéről, Iskolakifli biztosítása az általános iskolás korú 

gyermekek részére, Az Önkormányzati Szociális Szolgálat Bölcsődei telephelyének és Oroszlány Város 

Óvodáinak nyári nyitvatartási rendje, Kötelező felvételt biztosító általános iskolai körzethatárok 

véleményezése, Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és Könyvtár Oroszlány intézményvezetői pályázat). 

 

Miután más javaslat nem volt, kérte szavazzanak a napirendről.  

 

A bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta a 

napirendet és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának 

1/2024. (I. 18.) határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága a 2024. január 18-ai, 

rendkívüli ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja: 

Nyílt ülés 

1. A Képviselő-testület 2024. január 25-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

2. A Humán Bizottság 2024. évi munkatervének elfogadása 

Zárt ülés: 

3. Egyedi szociális kérelmek elbírálása 
 

Felelős: Székely Antal elnök  

 

15 óra 5 perckor Papp Péter Attila bizottság tag megérkezett a bizottság ülésére, a jelenlévő bizottsági 

tagok száma: 6 fő. 
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1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2024. január 25-ei ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Székely Antal elnök kérte szavazzanak az 

előterjesztés támogatásáról. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta az 

előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának 

2/2024. (I. 18.) határozata 

 „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott 

döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök  

 

 

Döntés az Oroszlányi Szabadidő Egyesület 2024. évi támogatási előlegéről 
 

Székely Antal elnök véleménye szerint, ami ebben szerepel, az egy biankó csekk. Február közepéig 

kell elszámolnia az egyesületnek, viszont 9 M Ft-ot kérnek az első félévre, és nem szerepel a 

kérelemben, hogy mire. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag jelezte, azt nem érti, hogy miért kell az egész 9 M Ft-ot a költségvetés 

elfogadása előtt odaadni? 

 

Dr. File Beáta jegyző jelezte, a támogatási szerződéstervezetben van felsorolva, mire szeretné az 

egyesület felhasználni a támogatást. 

 

Schäffer Attila, az egyesület képviselője elmondta, polgármester úr kérésére vesz részt a bizottság 

ülésén. Most szembesül ezzel a kérelemmel.  

 

Papp Péter Attila bizottsági tag felvetette, javasolhatják, hogy a tavalyi évi januári-februári támogatási 

összeget adják oda az egyesületnek. 

 

Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tag javasolta, kérjenek pontosítást, részletezés a képviselő-testületi 

ülésig és a képviselő-testület majd meghozza a döntését. 

 

Székely Antal elnök javasolta, hogy a bizottság ezt most ilyen formában ne fogadja el. 

 

Dr. File Beáta jegyző összefoglalva az elhangzottakat kérte, az egyesület indokolja meg, miért kell 

január 31-ig a támogatás úgy, hogy nincs elszámolva az előző év, illetve mutassa be részletesen a 

költségeket annak alátámasztására, hogy miért pont 9 M Ft támogatásra van szüksége az egyesületnek. 
 

Székely Antal elnök kérte, szavazzanak. 
 

A bizottság nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta és 

meghozta a következő határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának 

3/2024. (I. 18.) határozata 

a „Döntés az Oroszlányi Szabadidő Egyesület 2024. évi támogatási előlegéről” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága jelenlegi formájában nem 

javasolja elfogadásra a Képviselő-testületnek a „Döntés az Oroszlányi Szabadidő Egyesület 2024. évi 

támogatási előlegéről” című előterjesztést. Javasolja továbbá, hogy az egyesület indokolja meg a soron 

kívüli kifizetést, illetve mutassa be részletesen a 9 M Ft összegű támogatás felhasználását. 

 

Felelős: Székely Antal elnök  

 

 

Iskolakifli biztosítása az általános iskolás korú gyermekek részére 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag kérdésére - Miért van kiválasztva a beszállító? – Dr. File Beáta jegyző 

elmondta, február 1-jétől szeretnék megkötni a szerződést.  

 

Papp Péter Attila bizottsági tag kérte, az előterjesztéshez csatolják az árajánlatokat. 

 

Székely Antal elnök kérte szavazzanak arról, hogy javasolják az iskolakifli biztosítását az általános 

iskolás korú gyermekek részére. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta és 

meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának 

4/2024. (I. 18.) határozata 

az „Iskola kifli biztosítása az általános iskolás korú gyermekek részére” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága az „Iskolakifli biztosítása 

az általános iskolás korú gyermekek részére” című előterjesztést támogatásra javasolja, és egyetért 

azzal, hogy az önkormányzat biztosítson iskolakiflit az általános iskolás korú gyermekek részére. 

 

Felelős: Székely Antal elnök  

 

 

Az Önkormányzati Szociális Szolgálat Bölcsődei telephelyének és Oroszlány Város Óvodáinak nyári 

nyitvatartási rendje 
 

Baráth Domonkos intézményvezető elmondta, abban az 5 hétben lenne zárva a bölcsőde, ami szerepel 

az előterjesztésben. Az elmúlt években is 5 hétig volt zárva a bölcsőde, ez nagyjából megfelelt a 

szülőknek eddig is. 
 

Benyiczki Ágota óvodavezető jelezte, az óvodában 1 héttel több az ügyeleti időszak, mint tavaly volt 

azért, mert minden dolgozónak 50 nap lett az alapszabadsága. Tartanak attól, hogy fogják kiadni ezt a 

rengeteg szabadságot és mellette az ügyeletet biztosítani és a takarítást végezni. Először lesz a Táncsics 

Óvoda nyitva, mert a Brunszvik Óvoda tetőfelújítását tervezik, illetve 3 csoportban a laminált parketta 

cseréjét. Utána a Táncsics Óvoda bezár és a Brunszvik Óvoda lesz nyitva. Nyár utolsó hetén minden 

óvoda kinyit. 100-120 gyerek szokott lenni nyáron. 
 

További hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Székely Antal elnök kérte szavazzanak az 

előterjesztés támogatásáról. 
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A bizottság nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta az 

előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának 

5/2024. (I. 18.) határozata 

 „Az Önkormányzati Szociális Szolgálat Bölcsődei telephelyének és Oroszlány Város Óvodáinak 

nyári nyitvatartási rendje” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „Az Önkormányzati Szociális Szolgálat Bölcsődei telephelyének és Oroszlány 

Város Óvodáinak nyári nyitvatartási rendje” című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök  
 

 

Kötelező felvételt biztosító általános iskolai körzethatárok véleményezése 

 

Jugovics Józsefné bizottsági tag kérdésére – Hány óvodás megy iskolába? – Benyiczki Ágota 

igazgató elmondta, 208 a tanköteles korú gyermek, mostani tudásuk szerint 51 gyermek marad vissza 

és 157 megy iskolába. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Székely Antal elnök kérte szavazzanak 

az előterjesztés támogatásáról. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta az 

előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának 

6/2024. (I. 18.) határozata 

a „Kötelező felvételt biztosító általános iskolai körzethatárok véleményezése” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Kötelező felvételt biztosító általános iskolai körzethatárok véleményezése” 

című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök  

 
 

Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és Könyvtár Oroszlány intézményvezetői pályázat 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Székely Antal elnök kérte szavazzanak az 

előterjesztés támogatásáról. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta az 

előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának 

7/2024. (I. 18.) határozata 

a „Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és Könyvtár Oroszlány intézményvezetői pályázat” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és Könyvtár Oroszlány 

intézményvezetői pályázat” című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök  
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2.  NAPIRENDI PONT: A Humán Bizottság 2024. évi munkatervének elfogadása 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Székely Antal elnök kérte, szavazzanak a bizottság 

munkatervéről.  

 

A bizottság nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal elfogadta a 

munkatervét és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Humán Bizottságának 

8/2024. (I. 18.) határozata 

a Humán Bizottság 2024. évi munkatervéről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága az előterjesztés szerinti 

tartalommal elfogadja a 2024. évi munkatervét. 

 

Felelős: Székely Antal elnök  

 

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, így Székely Antal elnök 15 óra 34 perckor a bizottság nyílt 

ülését bezárta és zárt ülést rendelt el. 

 

K.m.f. 

 

 

 

 Székely Antal  

 elnök  bizottsági tag  


